
 

 

 
 
 
 
Nr. 18/2025 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 03 aprilie 2025, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 18 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos András - sat 
Coșeni, lipsind: Ambrus Fruzsina, Barabás Andrea și Debreczeni László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 417/2025. Ședința se desfășoară online pe 
platforma ZOOM. 
 La şedinţă participă, conform legii: dl. Toth-Birtan Csaba și d-na Sztakics Éva-Judit 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Bună ziua. 
Sunt Cserey Zoltán. Președintele de ședință a ședinței de azi. Salut cu drag pe dl. primar, d-na 
viceprimar, dl. viceprimar, dar salut și pe consilierii locali prezenți la prima ședință a 
consiliului local din luna aprilie. Înainte de a începe ședința vom verifica prezența. Votul se va 
face cu ridicarea mâinii.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m.): „Pe Ordinea de zi a ședinței de azi figurează 3 puncte. Are cineva propuneri la 
Diverse?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Propun un punct D1 care se 
referă la modificarea contractului încheiat cu Sepsi Sic.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Eu în legătură cu Ordinea de 
zi aș lua cuvântul și aș dori să retrag proiectul de hotărâre nr. 3.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Bine. Da. Vă 
rog să votați cu ridicarea mâinii luarea pe Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate. 
 (lb.m.): „Iar acum vă rog să votați Ordinea de zi în întregime.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate. 
 (lb.m.): „Mulțumim. Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun 
atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema 
supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de 
începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Sunt asemenea 
situații?” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „La punctul D1 nu particip la 
deliberare și la vot.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „La punctul D1 nu doresc să 
particip nici la deliberare și nici la vot.” 



 

 

 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Nici eu, Ambrus Zsombor nu 
doresc să particip nici la deliberarea și nici la votarea punctului D1.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Bine. Am 
notat. Putem să începem discutarea Ordinii de zi.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierii 
Contractului de finanțare nr. 7809/19.01.2023 și a depunerii proiectului de finanțare 
„Consolidarea și eficientizarea energetică a corpurilor de clădire C și D la Liceul Teoretic 
Mikes Kelemen” și a cheltuielilor legate de proiect. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Valoarea 
totală a proiectului pentru consolidarea și eficientizarea energetică a corpurilor de clădire C și 
D la Liceul teoretic ”Mikes Kelemen” este în sumă de 61.365.702,43 lei cu TVA inclus. Acest 
proiect a fost deja depus în cadrul PNNR, însă nu a fost în acea fază în care am fi fost sigur de 
faptul că o să primim finanțarea, respectiv că să și putem executa lucrările, de aceea am retrage 
din acest program și am dori să depunem de asemenea la Ministerul Dezvoltării, în cadrul 
proiectului RsII pentru consolidarea și reabolotarea clădirilor, deoarece clădirea corespunde 
acestor criterii. Contribuția orașului ar fi în sumă de 14.651.423,80 lei cu TVA inclus. 
Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. Comisiile de specialitate 1, 2, 4 și 5 au avizat favorabil proiectul de hotărâre nr. 1. Vă 
rog să votăm despre proiectul de hotărâre nr. 1. Vă rog să ridicați mâna.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 171/2025. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind anularea procedurii de 
achiziție publică a serviciului de salubrizare pentru activitatea de dezinsecție, dezinfecție și 
deratizare pe teritoriul administrativ al municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Mulțumesc. Documentația de 
achiziție publică a acestui serviciu a fost aprobat prin Hotărârea nr. 117 din acest an. La 
aprobarea acestuia legislația în vigoare între timp a fost revocată de către președintele 
Autorității Naţionale de Reglementare pentru Serviciile Comunitare de Utilităţi Publice, astfel 
trebuie să revocăm acest proiect de hotărâre și vom aproba unul nou, reformulat conform 
legislației în vigoare. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Comisiile de 
specialitate 1 și 5 au acordat aviz favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 172/2025. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
anexei nr. 1 la HCL nr. 308/2024 privind alocarea unei sume din bugetul local al Municipiului 
Sfântu Gheorghe pentru finanțarea programului sportiv al Asociației Clubul Sportiv Sepsi-SIC 
„Participarea ACS Sepsi Sic în toate competițiile interne și internaționale de baschet, tenis de 
masă, ciclism, lupte, handbal și fotbal în sală, sezon competițional 2024-2025, juniori și seniori 
respectiv organizare evenimente și competiții sportive” cu modificările ulterioare și pentru 
aprobarea proiectului actului adițional nr. 1 la Contractul de finanțare secvențial nr. 
3/19/1/03.01.2025 încheiat între Județul Covasna prin Consiliul Județean Covasna, Municipiul 
Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al municipiului Sfântu Gheorghe și Asociația Clubul 
Sportiv SEPSI-SIC. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Se modifică anexa 1 din 
contractul încheiat cu Sepsi Sic, care eset bugetul, și conform propunerii Sepsi Sic ar 
redistribui sumele necheltuite în anul 2024 și ar completa bugetul pentru anul 2025 cu aceste 
sume. Există un tabel lung cu cifrele, astfel nu l-aș enumera, dar pe scurt acesta este esența 
proiectului de hotărâre. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Comisiile de 



 

 

specialitate 1, 5 și 7 au acordat aviz favorabil. Vă rog să votăm. Vă rog să ridicați mâna.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 3 consilieri nu participă la deliberare și la vot (Ambrus 
Zsombor, Sztakics Éva-Judit, Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 173/2025. 
 „Am terminat ședința. Vă dorim o zi bună. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 24 aprilie 2025. 
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